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orknO71viRAR bijenpopulaties? Zo ja, op welke
ZOO9Z149DD termijn en wijze? Zo nee, waarom

Vragen van het lid Thieme (PvdD) n i e t ?

aan de ministers van Landbouw, , AgriHoiiand, 6 augustus 2009
Natuur en Voedselkwahteit en van http://www.agrihoiiand.nl/nieuws/
Volkshuisvesting, Ruimtelijke artikel.htmi?id=i05508
Ordening en Milieubeheer over het
Italiaanse verbod op neonicotinoiden.
(Ingezonden 7 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «ltalie verbiedt
reeks gewasbeschermingsmiddelen
met oog op bijensterfte»?1

2
Is het waar dat het gebruik van
neonicotinoiden verboden is in Italie
in verband met de sterfte van bijen?

3
Kunt u in het kader van het in Europa
nagestreefde level playing field
aangeven waarom Nederland geen
verbod heeft ingesteld op het gebruik
van neonicotinoiden?

4
Deelt u de mening dat een verbod op
genoemde bestrijdingsmiddelen in
een Europese lidstaat alle aanleiding
vormt tot nadere bezinning op het
gebruik van neonicotinoiden in
Nederland? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, op welke termijn en wijze?

5
Bent u bereid het voorzorgsbeginsel
toe te passen bij het toestaan van
gewasbeschermingsmiddelen
waarvan niet vaststaat dat ze veilig
zijn voor de bijenpopulatie, gelet op
de zorgen die leven over
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